

W8484-20-9496

Questions and answers update #1

Questions et réponses

Answer #4	In accordance with the terms of the Request for Proposal, bidders must complete Annex B, Basis of Payment in its entirety, which must include firm unit prices in EURO with VAT and without VAT. If it is determined that DND is VAT exempt it will be reflective on the resulting Contract, if applicable.
Question #4	Will VAT be included in the Contract or is DND VAT exempt?
Answer #3	It is recommended that you do for your own verification and control. Ref: Annex A – Art 2.5.7
Question #3	If we understood correctly, bags for pick-up will be weighed by CAF Representative. Do we also have to weigh the bags at the pick-up location to verify the weight?
Answer #2	#2a. The average weight of one bag is approximately 3.5 kgs; #2b. Unknown – however in an average month, approximately 2,100 bags are picked up and returned.
Question #2	Could you tell us from your experience, what is the average weight of one bag? What is average amount of pick-up bags in one time?
Answer#1	3 times per week – Monday, Wednesday, and Friday (Including Latvian national holidays) Ref: Annex A – Art 2.2.6a
Question #1	How many times per week will we pick-up and deliver your bags to laundry service?
Réponse #4	Conformément aux conditions de la Demande de propositions, les soumissionnaires doivent compléter l'annexe B, Base de paiement, dans son intégralité, laquelle doit comprendre des prix unitaires fermes en euros, TVA comprise et hors TVA. S'il est déterminé que le MDN est exonéré de TVA, cela sera réflété au contrat qui en résulte, le cas échéant.
Question #4	La TVA sera-t-elle incluse dans le contrat ou la TVA du MDN est-elle exempte ?
Réponse #3	Il est recommandé de le faire pour votre propre vérification et contrôle. Réf: Annexe A – Art 2.5.7

Question #3	Si nous avons bien compris, les sacs à ramasser seront pesés par le représentant de la FAC. Devons-nous également peser les sacs au point de départ pour vérifier le poids?
Réponse #2	# 2a. Le poids moyen d'un sac est d'environ 3,5 kg; # 2b. Inconnu - toutefois, au cours d'un mois moyen, environ 2 100 sacs sont ramassés et renvoyés.
Question #2	D'après votre expérience, pourriez-vous nous dire quel est le poids moyen d'un sac? Quelle est la quantité moyenne de sacs à ramassé en même temps?
Réponse #1	3 fois par semaine-lundi, mercredi et vendredi (y compris les jours fériés en Latvia) Réf : Annexe A – Art 2.2.6.a
Question #1	Combien de fois par semaine allons-nous ramasser et livrer vos bagages au service de blanchisserie?